

## **Sustainability Policy**

We are proud that our hotels care about the environment especially the marine life. We believe in the protection, preservation and enhancement of our whole environment, through sustainable management. We reduce, minimize, and manage the impact of our operations on the environment by being continuously committed to:-

- Setting sound environmental objectives and targets as well as managing review process, measuring results, and recording achievements.
- Reducing greenhouse gas emissions of water, energy and waste in addition to reducing the consumption of high-emission food.
- Complying with all applicable environmental laws, legislation and regulations.
- Reducing our negative impact and conserve our natural resources, by educating/training, and communicating.
- Minimizing pollution, by reducing the use of chemicals and other hazardous substances.
- Protecting and supporting biodiversity, For example, reducing pollution, protecting nature and wildlife and supporting marine's life.
- Protecting and respecting human rights including the protection of minorities and vulnerable groups such as children and women.
- Raising the environmental awareness of our employees, customers, suppliers and the local community by making them aware of our Environmental Policies, and encouraging them to adopt the same.
- Purchasing local products and services where possible, and feasible, in accordance with our "Environmental Purchasing Policy".
- Constantly seeking to achieve a clean, healthy, safe, and sustainable environment for our community, for tourism, future generations, and ourselves.
- Treating our staff fairly by respecting all labour laws, offering a safe and secure working environment.
- Safeguarding children by preventing the exploitation or abuse of children and reporting any suspecting accidents.

**Thank you.**

## سياسة الاستدامة

نحن فخورون بأن فنادقنا تهتم بالبيئة وخاصة الحياة البحرية. نحن نؤمن بحماية البيئة والحفاظ عليها وتعزيزها من خلال الإدارة المستدامة. نحن نعمل على تقليل وإدارة تأثير عملياتنا على البيئة من خلال الالتزام المستمر بما يلي:-

- تحديد أهداف بيئية سليمة بالإضافة إلى إدارة عملية المراجعة وقياس النتائج وتسجيل الإنجازات.
- تقليل الإبعثات الغازات المسببة للاحتباس الحراري من المياه والطاقة والنفايات بالإضافة إلى تقليل إستهلاك الأغذية ذات الإنبعاثات العالية.
- الإمتثال لجميع القوانين والتشريعات واللوائح البيئية المعمول بها.
- تقليل تأثيرنا السلبي على البيئة والحفاظ على مواردنا الطبيعية، من خلال التتقيف والتدريب والتواصل.
- تقليل التلوث، من خلال تقليل إستخدام المواد الكيميائية والمواد الخطرة الأخرى.
- حماية ودعم التنوع البيولوجي، على سبيل المثال، الحد من التلوث وحماية الطبيعة والحياة البرية ودعم الحياة البحرية.
- حماية وإحترام حقوق الإنسان بما في ذلك حماية الأقليات والفئات الضعيفة مثل الأطفال والنساء.
- رفع الوعي البيئي لموظفينا وعمالنا وموردنا والمجتمع المحلي من خلال توعيتهم بسياساتنا البيئية وتشجيعهم على تبنيها.
- شراء المنتجات والخدمات المحلية حيثما أمكن ذلك، ووفقاً لسياسة الشراء البيئي الخاصة بنا.
- السعي باستمرار لتحقيق بيئة نظيفة وصحية وأمنة ومستدامة لمجتمعنا، والسياحة، والأجيال القادمة، وكذلك لأنفسنا.
- معاملة موظفينا بشكل عادل من خلال الإحترام لجميع قوانين العمل، وتوفير بيئة عمل آمنة.
- حماية الأطفال من خلال منع إستغلال الأطفال أو إساءة معاملتهم والإبلاغ عن أي حوادث من هذا القبيل.